To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 31-05-2022 11:50:14 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: 31-05-2022 11:50:14 AM
Subject: Resignation of representative of Board member	الموضوع: استقالة ممثل عضو مجلس الادارة
Kindly be informed that مازن نجيب عوض رشيدات A representative of نقابة المحامين النظاميين has resigned from the Board of Director of THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING as of the date 29-05-2022	رجو إعلامكم بأن السيد/ السيدة مازن نجيب عوض رشيدات ممثل عن نقابة المحامين النظاميين قد قدم استقالة من مجلس ادارة شركة المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان اعتبارا من تاريخ 29-05-2022.
Date of submitting resignation: 29-05-2022	تاريخ تقديم الاستقالة: 29-05-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal